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Schriftelijke vragen (technische en politiek inhoudelijke) inzake Begroting 2025 gemeente Boekel  
Fractie  Gemeenschapsbelang Venhorst- Boekel 
Contactpersoon: Jeanne van Eert 
 

Nr. Programma/ product/ 
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vraag of 
Politiek 
inhoudelijke 
vraag1 

 

     
1  Overzicht investeringen 

2.4 
Blz 9 
investeringen 
2.4 

Technisch Vraag I&A Implementatie nieuwe ICT dienstverlener 335.000 ( is /was een flink bedrag) Graag toelichting 

    Antwoord: Uit de markconsultatie die in 2023 is uitgevoerd blijkt dat we ongeveer € 300.000 aan kosten 
moeten rekenen om een volledig nieuw netwerk op te bouwen, te testen en in gebruik te nemen. Dit bestaat 
uit de vervanging van de nodige hardware, de implementatie en inrichting van software en het opnieuw 
leggen van koppelingen met ketenpartners. Daarnaast ook om de gebruikers voldoende training en 
ondersteuning te geven, zodat ze met de nieuwe technieken uit de voeten kunnen. Bij het opzetten van dit 
nieuwe netwerk speelt ook security een grote (financiële) rol. De overige € 35.000 zijn bestemd om alle 
bestanden en informatie van het huidige netwerk naar het nieuwe netwerk te migreren. 

     
2 investeringen 2.4 investeringen 

2.4 
Technisch Vraag Zonnepanelen Gemeentewerf in vorige begroting stond dat dit in 2024 uitgevoerd werd is nu 

verschoven naar 2026 . ( wat is de reden hiervan ) 
 

    Antwoord: Ivm met het duurzaamheidsonderzoek wat in 2023 werd uitgevoerd is besloten om eerst het 
onderzoek af te wachten, alvorens zonnepanelen te plaatsen. Het onderzoek zal binnenkort aan het college 
aangeboden worden.   

     
3 Reserves en 

voorzieningen 
Blz 12  Vraag algemene reserve loopt op naar 13.840.000 ruim $ miljoen meer dan de geprognotiseerde stand 2024 , 

de voornaamste oorzaak is het voordelig saldo van de jaarrekening 2023 ( kan dit niet specifieker uitgelegd 
worden waar ze te veel begroot hebben of om welke middelen hier om gaat ? ) 
 

 
1 Een technische vraag aangeven met een T en een politiek inhoudelijke vraag met een P 
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    Antwoord: Het saldo van de jaarrekening 2023 is uitgebreid toegelicht in de volledige P&C cyclus. De 
verschillen ten opzichte van de begroting 2023 zijn benoemd in de voorjaarsnota 2023, de 
bestuursrapportage 2023 en de jaarrekening 2023.  

     
4 Reserves en 

voorzieningen 
Blz 12  Vraag Er worden ( weer) bestemmings reserves en verplichte ( spaar ) voorzieningen gevormd . ( is dit 

geoormerkt geld , en zit hier een minima en maxima aan vast , soort plafond ? ) 
 

    Antwoord: In de raadvergadering van 14 december 2023 heeft u een besluit genomen op het raadsvoorstel 
inzake Nota reserves en voorzieningen 2023. In bijlage 1 - Nota reserves en voorzieningen 2023 kunt u alles 
teruglezen over de kenmerken van deze reserves en voorzieningen.  

     
5 Personeelssterkte Blz 28  Vraag Personeelsterkte begroting 2024 ( 75 medewerkers ) Begroting 2025 ( 80 medewerkers ) in beide 

begrotingen staat dat dit niet moet gelezen worden als een absoluut cijfer . Wat zijn de ontwikkelen vwb 
personeelssterkte irt begrootte formatie? 

    Antwoord: De verwachting is dat de personeelssterkte in aantallen toeneemt. De reden hiervoor is o.a. 
gelegen in het feit dat er (vanuit landelijk beleid) meer taken bij de gemeente gelegd worden. Daarnaast 
blijken taken die eerder een tijdelijk karakter hadden, nu structureel te zijn/worden. In die gevallen wordt 
gekozen voor vaste invulling in plaats van tijdelijke inhuurconstructies. 

     
6 4.3.4 loon-

&prijsontwikkelingen 
Blz 37  Vraag loon & prijsontwikkeling voor 2025 is dat 0 euro .  Graag toelichting waarom dit op 0 staat 

 
    Antwoord: Met de begroting is reeds rekening gehouden met indexeringen (aan de lasten zijde). Daarmee kan 

deze stelpost (voor 2025) komen te vervallen.  
     
7 Financieel Risico 

Grondbedrijf 
  Vraag Financieel Risico Grondbedrijf , er is een resultaat met een tekort op het weerstandvermogen van 41000 

( dit was 143000 vorige begroting tekort ) Vraag waar komt dit herstel vandaan is dit puur op de verkoop van 
grond ?  Zo ja, dan kan je uitrekenen wat er per jaar verkocht dient te worden om zo in balans te blijven (klopt 
deze redenering ? ) 

    Antwoord: De redenering is niet correct. Het herstel is met name tot stand gekomen door het verhogen van 
de reserve grondbedrijf van € 2.074.000 naar € 3.000.000 zoals besloten bij de actualisatie grondbedrijf 2024. 
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8 4.4.1 wegen Blz 51  Vraag Wegen Financiële consequentie , de storting van 340.000 laat zien dat deze storting volstaat voor het 
gewenste onderhoudsniveau .  Kan inzicht worden gegeven op grond waarvan deze conclusie wordt 
gerechtvaardigd? 

    Antwoord: Ja. Dit blijkt uit het bijgestelde wegbeheerplan 2024-2028 door het college vastgesteld op 26 maart 
2024. 

     
9 4.6.1 Blz 56  Vraag OZB De tabel met de meerdere jaren begroting:  is deze gerelateerd aan de prognose van de 

nieuwbouw woningen dat jaar , is dit mee genomen in het schema wat we zien ? 
    Antwoord: Ja. 
     
10 Afvalstoffenheffing Blz 58  Vraag Verbaast ons dat we als duurste gemeente zitten met de afvalstoffenheffing terwijl we als gemeente 

zeer goed scoren bij het scheiden van afval , wat is het meerdere jaren beeld hiervan ? 
    Antwoord:  

De totaalkosten voor de afvalinzameling bestaan uit verschillende posten (zowel baten als lasten). De kosten 
komen voort uit contracten met de afvalinzamelaars en zijn grotendeels ondergebracht in de DVO. De kosten 
worden gedekt door de jaarlijks te innen afvalstoffenheffing. 
 
In 2024 stegen de prijzen van de afvalinzameling fors door voornamelijk indexeringen op allerlei vlakken zoals 
bijvoorbeeld loonkosten, brandstofprijzen en afvalverwerkingskosten. Daarnaast was ingeschat dat de 
opbrengstvergoedingen van oud papier en textiel lager uit zouden vallen dan voorgaande jaren.  
 
Een belangrijk component waardoor gemeente Boekel als ‘duurste’ uit de bus komt is dat gemeente Boekel 
voor wat betreft afvalstoffenheffing 100% kostendekkend werkt. Er zijn ook gemeente die er voor kiezen dit 
niet te doen. Daarnaast speelt mee dat gemeente Boekel geen passende voorzieningen meer had in 2024 om 
in te zetten om de stijging van de afvalstoffenheffing te drukken. 

     
11 Afvalstoffenheffing Blz 58  Vraag: kan toegelicht worden waarom de afvalstoffenheffing in onze gemeente zoveel hoger is dan in Land 

van Cuijk terwijl wij onder dezelfde gemeenschappelijke regeling vallen 
    Antwoord: Te eerste: Boxmeer, Cuijk, Grave, Mill en Sint Hubert en Sint Anthonis zijn per 01-01-2022 

gefuseerd tot gemeente Land van Cuijk. Een GR met twee gemeente is niet functioneel. Om die reden is 
gekozen de GR op te heffen en om te zetten in een dienstverleningsovereenkomst waarbij de gemeente Land 
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van Cuijk de taken betreffende afvalinzameling uitvoert voor gemeente Boekel. De taakuitvoering is t.o.v. de  
GR-periode ongewijzigd.   
 
Ten tweede: Het is elke gemeente vrij om te kiezen hoe zij hun afvalstoffenheffing bepalen. Gemeente Boekel 
werkt voor wat betreft de afvalstoffenheffing 100% kostendekkend. Daarnaast speelt mee dat gemeente 
Boekel geen passende voorziening meer had in 2024 om in te zetten om de stijging van de afvalstoffenheffing 
te drukken. Gemeente Land van Cuijk heeft hier andere keuzes in gemaakt. 

     
12 Rioolheffing Blz 59   Vraag: Kan toegelicht worden wat de rekensystematiek is vwb de relatieve stijging irt het verbruik bij de 

diverse categorieen?  
    Antwoord: De berekening van de rioolheffing is uitgelegd en vastgesteld in ons POW&R. Elke systematiek 

heeft uitgangspunten die arbitrair zijn. Wij hebben ervoor gekozen hier 1 maal in de 6 jaar in detail naar te 
kijken en vervolgens per jaar eenzelfde indexering over alle categorieën toe te passen. 

     
13 Rioolheffing Blz 59  Vraag: kan inzichtelijk gemaakt worden wat de vaste kosten per aansluiting ongeacht verbruik (variabel) 
    Antwoord:  Een basisaansluiting met een laag verbruik betaalt in 2025 € 219,-.  Of dat ook de daadwerkelijke 

kosten zijn voor die aansluiting hangt af van de ligging van het object.  Om dat voor de meer dan 4000 
aansluitingen afzonderlijk te gaan berekenen in ondoenlijk. 

     
14 lastenontwikkeling Blz 62  Vraag lastenontwikkeling dan zien we tussen 2023 en 2024 een stijging van 68 euro wat merendeels te leggen 

is op de afvalstoffenheffing in de tabel onderaan de bladzijde zien we dat die zelfde heffing in 2025 lager 
wordt geprognotiseerd ( waar is dit op gebaseerd ? ) 

    Antwoord: Zie bladzijde 57: Toelichting bij 4.6.2 Afvalstoffenheffing 
     
15 4.8.2 beleid inzake 

reserver 
Blz 73  Vraag Beleid inzake reserve en risico , in de tabel valt  op dat de boekwaarde van het Centrumplan is gestegen 

van 1.705.019 naar 4.262.562 . Graag toelichting 
    Antwoord: De stijging van de boekwaarde over 2023 is tot stand gekomen door met name aankopen en 

plankosten.  
     
16  Blz 74  Vraag  Kan toegelicht worden in welke mate de prognose van het aantal woningen doorwerken in de 

berekening prognose OZE en andere kosten en baten in deze begroting. Ofwel: wat is het risico op de deze 
begroting als deze prognose niet wordt gehaald  
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    Antwoord: De prognose nemen we mee in de berekeningen binnen de begroting. Als de prognoses niet 
worden gehaald zal dat geen/een zeer lichte afwijking veroorzaken in de realisatie. 

     
17 Algemene vraag   Vraag In de begroting van 2025 ontbreekt de bijlage toelichting aard en reden van reserve en voorziening.  
    Antwoord: In de raadvergadering van 14 december 2023 heeft u een besluit genomen op het raadsvoorstel 

inzake Nota reserves en voorzieningen 2023. In bijlage 1 - Nota reserves en voorzieningen 2023 kunt u alles 
teruglezen over de kenmerken van deze reserves en voorzieningen. 

     
18 Programma A Blz 14  Vraag Versterken van burgerparticipatie oa met het ondersteunen van burgerinitiatieven, deze is niet in de 

ambities, wat is hiervan de reden? 
    Antwoord: Het betrekken van onze inwoners bij de keuzes die gemaakt moeten/kunnen gemaakt worden 

heeft al jaren onze aandacht. Evenals het versterken daarvan, en is daarom niet expliciet benoemd. 
     
19 Programma B Blz 16  Vraag Waarom zijn de ambities van 2024 vwb van aansluiten op het regionaal 

wegennetwerk, doorontwikkeling buurtbus, leefbare en veilige omgeving en 
toekomstbestendig, niet, niet opgenomen in 2025? 

    Antwoord: We hebben dit jaar de teksten compleet herzien. Daarom ziet u nu de beleidsvoornemens op 
onderdelen anders verwoord dan bij de begroting 2024. Uiteraard blijven de ambities van 2024 ook in 2025 
overeind. Deze zijn opgenomen middels de actie Mobiliteitsplan en GVVP. Daarin heeft u richting gegeven 
aan de ambitie. 

     
20 Programma C Blz 17  Vraag waar komt de woon/huisvestingsvisie terug in de ambities?  
    Antwoord: In de Woonzorgvisie komen volkshuisvestelijke onderwerpen aan bod in een zeer sociale context 

omdat de huisvesting van aandachtsgroepen het hoofdonderwerp betreft. De vaststelling van de 
Woonzorgvisie staat opgenomen in de acties voor 2025 in programma E. 

     
21 Programma C Blz 17  Waarom staat realisatie economische visie en centrummanagement niet bij de actie? 
    Antwoord: zie eerdere memo’s die met de raad zijn gedeeld.  

De economische visie zal integraal verwerkt worden in de Omgevingsvisie (zie memo).  Wat betreft 
centrummanagement (zie raadsmemo 645239, deze is gedeeld met de raad (via de griffie) op d.d. 15 
augustus): “Naar aanleiding van de motie hebben enkele overleggen plaatsgevonden met de 
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Ondernemersvereniging Boekel over centrummanagement. De conclusie van die overleggen is dat het 
onderzoek naar centrummanagement op dit moment te vroeg komt.”. Voor nadere toelichting verwijs ik u 
naar de desbetreffende memo’s. 

     
22 Programma C Blz 17  Waarom staat Boekels Ven niet bij de acties? 
    Antwoord: Is een langlopend project dat constant aandacht vraag en daarom niet (meer) expliciet is 

opgenomen. 
     
23 Programma E Blz 21  Vraag De ambitie versterken van een intergrale toegang van het dorpsteam is geen onderdeel meer van de 

ambities, waarom is dit?  
    Antwoord: De ‘basis op orde’ is een term die door het Ministerie gebezigd wordt: gemeenten dienen 

voorbereid te zijn op alle taken, die vanwege transformaties en doordecentralisaties bij gemeenten 
neergelegd worden. Dit betekent dat de gemeentelijke Toegang een stevig (multidisciplinair) lokaal team 
moet zijn, met voldoende kennis en expertise. De juiste hulp dient dichtbij de inwoner te worden 
georganiseerd; ‘domeinoverstijgend’, een integrale aanpak en een professionele toeleiding richting de 
(jeugd)hulp. Met het ‘opplussen’ van functionaliteiten en medewerkers binnen het (Dorps)team staan we nu 
sterk en daar zijn we trots op! Een sterke lokale toegang blijft natuurlijk het belangrijkste uitgangspunt! 
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Vraag 24: Kan het organogram toegelicht worden? Antwoord: Ja, dat kan. Bijvoorbeeld tijdens de technische toelichting van de begroting op 15 oktober. 
 

 
 


